
    

(O) : Orientering   (B): Beslutning   (D): Dialog 

 

 

         Referat skolebestyrelsesmøde på Thurø Skole 
18. februar 2025 kl. 17.00 - 19.00 

 

 

  

 

Til stede: 

Lise Høgsberg-Daviden, Signe Nicoline Thybæk-Hansen, Ditte Mølvang Hansen, Emil, Jacobsen, Kiri 

Holm, Maria Roug Winther, Søren Haagen Andreasen, Sofia Deyer Westphal (elevrådsforperson), 

Caroline Marie Abildgaard Mathiesen (elevrådsnæstforperson), Ane Bech Andersen (suppleant), Rikke 

Marchmann (medarbejderrepræsentant, Rie Illum Storm (skoleleder) og René E. Frederiksen 

(viceskoleleder). 

 

  

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (B)                                 

Referatet blev godkendt. 

 

 

2. Sidste nyt fra elevrådet (O+D)                      

Caroline orienterede om at elevrådet pt. er ved at planlægge turnering i multisalen. I år spiller alle 

4. – 6. årgang dodgeball mens 0. – 3. årgang spiller høvdingebold. Der vil også i år være fokus på 

fairplay.  

 

Der er Elevforum i næste uge på Svendborg Ungdomsskole, hvor repræsentanter fra skolernes 

elevråd mødes og udveksler ideer. Kommunaldirektør Erik Meldgaard deltager også denne gang.  

 

Der arbejdes med undervisningsmiljøvurderingen hvor der bl.a. er fokus på skolens vokseværk og 

hvordan vi vil holde fast i vores gode fællesskabet når skolen vokser.  

 

Caroline orienterede om at hun og Sofia har deltaget i ”Sammen om skolen” på Hotel 

Christiansminde, hvilket var en positiv oplevelse.  

 

 

3. Afslutning af budget 2024 (O+B)                                          

Rie gennemgik budget 2024 og orienterede om budgetregulering i løbet af 2024. 

 

Budget 2024 blev godkendt.  

 

 

4. Præsentation af budget 2025 (O+B)  

Rie fremlagde budget 2025.  

 

Budget 2025 blev godkendt. 

                                   

 

5. Skoleårets planlægning. Gennemgang af timefordelingsplan. (O+B)            

(se bilag) 

 

Kvalitetsløft i folkeskolen træder i kraft fra 1. august 2025.  

 

Rie gennemgik bilaget ”Skoleårets planlægning” og kom i den forbindelse omkring de centrale 

ændringer der skal gennemføres. 

 

Personalet er blevet inddraget i forhold til hvorvidt vi skal fortsætte med morgenbånd og 
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fordybelsesdage. Der er overvejende stemning for at afskaffe morgenbånd og at beholde 

fordybelsesfredagene, hvilket bestyrelsen også bakker op omkring.  

 

 

 

 

 

 

 

Næste år reduceres undervisningstimetallet for 0. – 3. klasse fra 1.110 timer årligt til 1.030 

timer. Rie orienterede om ændringerne hvad ændringerne kommer til at betyde på de enkelte 

årgange og gennemgik forslag til ny timetalsplan for Thurø Skole og orienterede om 

baggrunden for de prioriteringer der er gjort.  

 

Det foreslås at søge om reduktion af timer på 4. og 6. årgang. 

 

Bestyrelsen godkendte den nye timetalsplan og ansøgning om reduktion af timer (§16d) på 4. 

og 6. årgang. 

 

 

6. Opdatering af ordensregler (O+B)        

(se bilag)    

                                                                    

Ordensreglerne har siden sidst været omkring personalegruppen.  

Bestyrelsen godkendte den.  

 

 

7. Opdatering af skolens værdier (O+B)                                     

Input fra skolebestyrelsen til arbejdet med skolens værdier (se bilag) 

 

Blev behandlet på sidste skolebestyrelsesmøde og har siden været omkring personalet inden 

den nu blev sammenskrevet til dette reviderede udkast. 

 

Værdigrundlaget blev godkendt af bestyrelsen med en enkelt ændring i afsnittet Ressourcesyn, 

hvor det foreslås at der skrives ”Vi tager skole afsæt i” i stedet for ”Vi har som skole afsæt i …”. 

 

Forældrene orienteres om de opdaterede værdier via AULA. 

 

 

8. Arbejdsgruppen ”Princip for Skolerejse, lejrskole….” (O+D+B)   

Arbejdsgruppen fremlagde 1. udkast, dialog og evt. beslutning om antal  

skolerejser og varighed 

 

Princippet har været under revidering over de seneste 3 møder. Der er nu udarbejdet revideret 

udkast til godkendelse af princippet for skolerejse, lejrskoler …. 

 

Input fra bestyrelsen: 

• Det præciseres at man under ”forældrenes ansvar” henvises til ”princip for 

klasseklasser”, hvor det praktiske anvises. Det tydeliggøres at forældrene har en aktiv 

og faciliterende rolle i forbindelse med indsamlingen.  

 

PRINCIPPET ER GODKENDT med virkning fra og med kommende skoleår 2025-26.  

 

 

Vi skal på et senere tidspunkt genbesøge ”Princip for klassekasser”, som skal justeres så det 

passer sammen med ”Princip for skolerejse, lejrkole ….”. Der er eftersendt forslag/udkast til 

præciseringer.  

• Det præciseres at overskydende beløb fra klassekassen bruges på en endags-tur. Det 

overvejes (dette skrives i klassekassen) 
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9. Arbejdsgruppen ”Princip for brug af skærm i undervisningen” (O+D+B)   

Arbejdsgruppen fremlagde 1. udkast, dialog og beslutning om chromebooks. 

(se bilag) 

 

 

 

 

 

 

Vi skal sætte en ramme hvor det er muligt at danne og uddanne elever skal kunne begå sig 

både digitalt og analogt.  

 

 

NÆSTE SKRIDT: 

Bestyrelsen kvitterede for et godt 1. udkast.  

Arbejdsgruppen arbejder videre på baggrund af de input og det skal senere omkring 

personalegruppen. 

 

Beslutning omkring ChromeBooks udskydes til næste møde. 

 

 

 

10. Nyt fra Thurø Skole (O)       

 

 

11. Evt. igangsættelse af ny arbejdsgruppe       

(se bilag) (Skal: SFO som virksomhed, meddelelsesbogen). 

 

Meddelelsesbogen: Lise tilmelder sig. 

 

SFO:  Tilmelding til RS  

 

 

Punktet udskydes. 

 

 

12. Eventuelt  

Punktet udskydes.       

 

 

Datoer for skolebestyrelsesmøder i 2024-25, kl. 17.00 - 19.00 

19/03, 08/04, 5/5, 12/06 

 

 

 

Fælles dialogmøde med dagtilbud 2/4 

Dialogmøde 27/5 

 

 

Referent  

René E. Frederiksen 

 


